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In ditnummer
Hilde promoot (mee) de UiTPAS
Er werden in Vlaanderen al meer dan een miljoen 
punten gespaard. Haalde jij je gratis UiTPAS al af bij 
Personeelspunt? Hilde Mertens, nieuw bij het team 
Cultuur, somt de voordelen nog eens op. 

Lenteschoonmaak
Propvolle mailbox? Een puinhoop op je bureau? Doe 
er iets aan! Het Stadsarchief helpt je op weg. En om 
helemaal in lentestemming te komen, laten we ook 
zien hoe onze organisatie ‘netheid’ op grotere schaal 
realiseert. 

  

Ensemble
We hebben een nieuwe rubriek op de laatste pagina van 
de Nipt. Voortaan zetten we een project in de kijker dat 
tot stand is gekomen dankzij de goede samenwerking 
van meerdere diensten. Eerst aan de beurt: het 
kindvriendelijke onthaal op het Stadskantoor.
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Warme Stad Turnhout wil dat kinderen op alle plaatsen waar 
ze veel of graag zijn een warme plek vinden. Scholen moeten 
hen een warme omgeving bieden, maar evengoed willen we 
een toegankelijk aanbod van sport, vrije tijd en cultuur en van 
ontmoetingsplaatsen waar mensen elkaar gemakkelijk kunnen 
vinden. Kinderen die hulp zoeken, moeten die niet alleen weten 
te vinden, ze moeten er ook nog vlot durven binnenstappen. 
Daarvoor slaan de diensten Preventie, Jeugd en Gelijke Kansen 
de handen in elkaar. 

Warme William is dé mascotte van Warme Stad. Hij is er voor 
kinderen en kan op verschillende plaatsen en evenementen 
in de stad opduiken. Wil je hem op jouw evenement? Info en 
reserveren via Sam Hufkens bij Gelijke Kansen!

Warme William
In februari kwam voor het eerst de regioraad van 
Stadsregio Turnhout samen. Die regioraad is een 
volgende stap in de samenwerking tussen Beerse,  
Oud-Turnhout, Turnhout en Vosselaar.  Voor de 
eerste keer in Vlaanderen gingen raadsleden van 
verschillende gemeenten - over gemeente- en 
partijgrenzen heen - aan de slag met dossiers die hen 
allemaal aanbelangen om zo  tot gemeenschappelijke 
standpunten te komen.

De regioraad voert in de toekomst het debat en zet 
de hoofdlijnen uit. Achteraf controleert de raad de 
uitvoering van aanbevelingen en richtlijnen door het 
stadsregiobestuur (dagelijks bestuur). 

kilometer per dag. Dat is de afstand die Joeri Lemaire elke dag 
fietst van en naar het werk, tussen Geel en Turnhout. Hij hoort 
daarmee bij de koplopers onder de stadsmedewerkers. Maar elke 
afstand is natuurlijk mooi per fiets, en elke inspanning telt! Stad 
Turnhout neemt dan ook deel aan de actie Woensdag Fietsdag. 
De initiatiefnemers willen Vlaanderen op de fiets krijgen, toch 
minstens één dag per week. Wil je meedoen? Schrijf je in op 
woensdagfietsdag.be en deel je fietsexploten via de hashtag 
#GoWithTheVelo.
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Bewegen en sporten zorgen voor een 
goede gezondheid. Dat weet iedereen, 
en toch staan we er niet altijd bij stil. 
Het is ook niet vanzelfsprekend om 
na het werk en het huishouden nog 
eens te gaan sporten. Hoe kunnen we 
medewerkers ondersteunen om op 
een laagdrempelige manier meer te 
bewegen? Personeelspunt probeerde, 
samen met andere teams, een 
antwoord te vinden op die vraag. 

Dat resulteerde in de nota ‘medewerkers 
bewegen’. Na de recente goedkeuring van 
het managementteam en het college zijn 
we aan de praktische uitwerking begonnen. 
We werken rond drie domeinen: milieu- en 
bewegingsgezind woon-werkverkeer, 
bewegen tijdens het werk en bewegen na 
het werk (of tijdens een pauze). Rond die 
drie blokken zijn er nog (heel wat) acties in 
ontwikkeling. Je zult binnenkort initiatieven 
zien verschijnen die verband houden met de 
nota.

Let’s go!
Bewegen en sporten zullen in de nabije 
toekomst dus meer gaan leven in de 
organisatie. In afwachting van verdere 
communicatie geven we al enkele tips om aan 
de slag te gaan. 

Medewerkers bewegen
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Bewegen tijdens het werk
Langer dan 30 minuten onafgebroken zitten, 
is niet goed. Dat is de vuistregel. Gebruik 
de tips, ze kunnen een wereld van verschil 
maken voor je gezondheid.

Vijf acties als sleutel tot 
gezondheid
1. Neem de trap in plaats van de lift, zeker 

als je niet meer dan twee verdiepingen 
omhoog of omlaag moet.

2. Ga naar het toilet op een andere 
verdieping.

3. Neem een glas water in plaats van een 
kan. 

4. Moet je contact opnemen met iemand 
die in hetzelfde gebouw werkt? Ga dan 
eens persoonlijk langs in plaats van te 
telefoneren of te mailen.

5. Maak tijdens de middagpauze een kleine 
wandeling. Op donderdag doen collega’s 
dat samen (het aanbod vind je bij de 
activiteiten op Nipt.net)!

Moeilijk? Koppel (eventueel samen met je 
team) één activiteit aan elke werkdag van de 
week.

Sta op tijd recht
Je kunt gebruik maken van gratis tools 
die je eraan herinneren dat het tijd is voor 
een minipauze (rechtstaan). Er bestaan 
drastische hulpmiddelen die je hele scherm 
kapen, maar ook minder  ingrijpende vormen 
die alleen een melding geven onderaan 
je scherm. Wij geven de voorkeur aan de 
laatste. Een goede tool: Big stretch reminder. 

Werk of vergader staand
Je kunt je zittende houding ook af en toe 
doorbreken door staand te werken of te 
vergaderen. Lokaal 2.2 (Stadskantoor) is al 
ingericht als ‘staande’ vergaderruimte. Het 
gaat om een test. In de toekomst kunnen 
we dit concept verder uitbreiden. Staand 

werken is ook mogelijk, al beseffen we dat in 
hoogte verstelbare bureaus nog niet overal 
beschikbaar zijn. Zijn er geen op jouw locatie 
en heb je toch behoefte aan staand werken? 
Laat dat dan weten aan Personeelspunt. 
We kunnen dan bekijken of er een flexplek 
gecreëerd kan worden. 

Bewegen na het werk (of 
tijdens een pauze)
Het totaalaanbod vind je op Nipt.net onder de 
rubriek ‘Fit, fun en foto’s’. 

Het moet niet altijd sport zijn. Wandelen is 
voldoende om aan je gezondheid te werken. 
De richtlijn voor een volwassene is 10 000 
stappen per dag. Met de middagwandeling 
onder collega’s dragen we daartoe bij. Je 
kunt je nog altijd inschrijven via Nipt.net. 
Tijdverlies hoeft het niet te zijn, als je je 
lunchpakket meeneemt!

Enkele collega’s stelden hun sport voor 
tijdens een initiatie. Dat werd gesmaakt door 
de deelnemende collega’s. Heb je zelf een 
sport die je graag wilt laten ‘proeven’? Laat 
dat dan weten aan Personeelspunt. 

 
Veel onderzoekers richten hun pijlen op 
medewerkers die langdurig zitten. Het is 
een gezondheidsproblematiek die aan 
bekendheid wint. Langdurig zitgedrag heeft 
invloed op de algemene gezondheid en 
zorgt voor fysieke en mentale klachten. De 
gevolgen zijn vergaand. Sporten en bewegen 
na het werk en met collega’s zorgen 
bovendien voor een dynamiek binnen de 
organisatie. Het is indirect ook een manier 
om nieuwe collega’s te leren kennen.  

Waarom doen we dit? 

 
Op vrijdag 2 juni kun je, samen met heel 
Turnhout en omstreken, weer deelnemen  
aan de Stadsparkfeestenloop! 

Verstokte niet-sporters moeten zich toch 
minstens wagen aan de jaarlijkse Fit & Fun 
voor medewerkers van Stad en OCMW. Zet 
maar in je agenda: vrijdag 9 juni.

Zeker meedoen! 
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Waarvoor dient de UiTPAS  
ook alweer?
Hilde: De UiTPAS is een spaarkaart. Door 
deel te nemen aan UiTPAS-activiteiten kun je 
punten verzamelen die je later kunt inruilen 
voor een korting, een geschenk of een ander 
voordeel. Iedereen kan aan de slag met een 
UiTPAS.

Wat moet ik doen om die 
punten op mijn kaart te krijgen?
Nico: Je spaart een punt door je pas enkele 
seconden tegen de UiTPAS-apparatuur 
te houden. Dat kan een zuil zijn, maar ook 
bijvoorbeeld een kleine scanner of gsm. Als 
er geen scanapparatuur te zien is, toon je je 
UiTPAS aan de balie of inkom van de activiteit.

De UiTPAS is gratis voor  
het stadspersoneel?
Hilde: Dat klopt. Alle collega’s kunnen de 
UiTPAS gratis afhalen op Personeelspunt. Aan 
de burger vragen we een eenmalige bijdrage 
van vijf euro per kaart.

Is dit een stadsregionaal 
verhaal?
Nico: Je kunt de UiTPAS kopen in elk van 
de vier gemeenten van de stadsregio. 
Mogelijk sluiten er na verloop van tijd ook 
andere Kempense besturen aan, waardoor 
het aanbod nog groter zal worden. Er zijn 
ondertussen meerdere UiTPAS-regio’s 
in Vlaanderen (Dender, Zuidwest, Gent, 
Oostende …) Jaarlijkse komen er regio’s bij.

Dit is de opvolger van de 
vroegere vrijetijdspas.  
Wat is het verschil?
Nico: De UiTPAS is ook een kortingskaart 
voor mensen die daar recht op hebben, net 
zoals dat bij de vrijetijdspas het geval was. 
Heb je een UiTPAS met kansentarief, dan krijg 
je 80 % korting op alle UiTPAS-activiteiten in 
Beerse, Oud-Turnhout, Turnhout en Vosselaar. 
Maar anders dan bij de vrijetijdspas kan nu 
iedereen eenzelfde kaart gebruiken om punten 
te sparen, een UiTPAS met kansentarief ziet er 
niet anders uit. Dat maakt het voor die mensen 
veel gemakkelijker om hun exemplaar boven 
te halen. Het stigma is verdwenen.

Wat is jullie specifieke rol  
in dit verhaal?
Hilde: Ik ben het eerste aanspreekpunt 
in Turnhout. Ik leg de contacten met de 
organisatoren, zoek mee naar nieuwe 
voordelen enzovoort. Nico probeert het 
verhaal te verankeren in de ruimere regio.

Gebruiken jullie zelf  
een UiTPAS?
Nico: Uiteraard, waarom niet? Op elke 
UiTPAS staan een aantal heel leuke 
welkomstvoordelen: een gratis biertje van 
het Nest in ’t Steentje, gratis naar een try-out 
bij HETGEVOLG …  Onlangs ging ik in Gent 
gratis naar het designmuseum, in ruil voor tien 
UiTpunten.

Wat zien jullie als de  
grootste uitdagingen?
Hilde: Het blijft een doorlopend werk om 
aanbieders van evenementen aan boord te 
houden en nieuwe aanbieders warm te maken 
om in te stappen.

Hilde Mertens versterkt het team bij Cultuurcoördinatie. Ze werkt er samen met Nico Verhoeven aan de uitbouw van de UiTPAS.

Hilde promoot  
(mee) de UiTPAS  
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Marc: Na 24 jaar op Huisvesting had ik zin om iets nieuws te beginnen. 
De bodejob is afwisselend, want elke dag is anders. En het contact 
met collega’s die je anders nooit zou tegenkomen, dat maakt het werk 
leuk.

Myriam: Soms lopen we helemaal alleen door een gebouw, en ook 
dat is speciaal, maar meestal zie je wel de collega’s op hun locaties.  
Zo’n gesprekje, dat is altijd fijn, maar tegelijk houd ik altijd een half 
oog op de klok want onze lange ronde mag niet in het gedrang komen. 
Geregeld sta je ook wel eens vast in het verkeer, en dan moet je de 
verloren tijd toch proberen in te halen.

Marc: Wij komen elke dag op zeventien plaatsen, we moeten vaak 
improviseren omdat we van tevoren niet weten wat we overal 
gaan meekrijgen en we proberen voortdurend om zo vlot mogelijk 
door Turnhout te geraken. Deels kan dat per fiets. Dat maakt de 
verplaatsing zeker efficiënter, maar vaak vertrekken we met dozen 

folders, boekjes of affiches en krijgen we er onderweg nog meer mee. 
Vijftien tot twintig kilo papier, dat vervoer je niet zomaar op de fiets.

Myriam: Regelmatig spreken collega’s mij onderweg ook aan over 
mijn andere job, mijn plotwerk. Dat is voor hen handig, maar ook voor 
mij. Zo kan ik ter plaatse inschatten wat ze juist nodig hebben, en dan 
kan ik er al eens over nadenken. Ik loop daarom bijna altijd met een 
vouwmeter op zak.

Zijn er ook minder fijne kanten?

Myriam: Als het regent dat het giet, dan maakt dat het werk wel 
moeilijker. Voortdurend in- en uitstappen met een kletsnatte jas is 
lastig, en het geeft extra zorgen om de papieren netjes en droog 
te houden. Maar de afwisseling en de fijne contacten wegen daar 
ruimschoots tegenop! 

Ken je onze stadsbodes?

Sinds 1 april hebben we een nieuwe stadsbode. Marc Wouters volgt Paul Gorris op die met pensioen ging.  Op welke stedelijke 
dienst je ook zit, de bode kom je overal tegen. Ook Myriam Fabri, al meer dan drie jaar de vaste vervanger, is ongetwijfeld een bekend 
gezicht. Niet alleen voor medewerkers van de Stad blijkbaar, ook burgers spreken onze bodes soms aan als ze op pad zijn met een 
auto met stadslogo. Hoe ervaren zij zelf hun bijzondere job?

Hilde promoot  
(mee) de UiTPAS  
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Stress, overspannen, burn-out?
Iedereen ervaart wel eens stress op het 
werk. Wetenschappers stellen dat we stress 
ervaren als de eisen van ons werk niet in 
evenwicht zijn met onze mogelijkheden 
om met die eisen om te gaan. Je krijgt dan 
hoofdpijn, slaapt minder goed, raakt sneller 
geïrriteerd, piekert ... 

Op zich is stress niet problematisch. Maar 
als de klachten blijven duren, kan dat leiden 
tot overspanning. Overspanning is een vaak 
voorkomende oorzaak van ziekteverzuim, 
maar in tegenstelling tot bij burn-out zijn je 
reserves dan nog niet volledig uitgeput.

Dat is de essentie van burn-out. Gedurende 
een lange tijd investeer je meer energie 
in je werk dan je eruit krijgt. Zie jezelf 
als een batterij die continu leegloopt 
en weer opgeladen wordt. Bij burn-out 
blijft ze onherroepelijk leeg. Het is een 
werkgerelateerde energiestoornis, maar er 
is altijd sprake van een complexe mix van 
persoons- en omgevingsgebonden factoren, 
en zowel werk als privéleven speelt een rol. 

Burn-out komt stilletjes aangeslopen, in een 
periode die soms wel een jaar of langer kan 
duren. De medewerker in kwestie is zich 
meestal niet bewust van het probleem. Hoe 
herken je burn-out dan? De symptomen zijn 
heel uiteenlopend. Vijf elementen komen vaak 
terug.

1. Je voelt je zowel lichamelijk als mentaal 
uitgeput. 

2. Je hebt geheugenproblemen, problemen 
om je te concentreren. Je maakt meer 
fouten en werkt minder efficiënt.

3. Je ervaart hevige emotionele reacties 
die je niet kunt controleren en je 
tolerantiegrens daalt, waardoor je sneller 
geïrriteerd raakt.

4. Je voelt je somber en/of je ervaart 
schuldgevoelens. 

5. Je neemt mentaal of zelfs fysiek afstand 
van je werk.

Naast die kernsymptomen komen ook een 
aantal spanningsklachten vaak terug, zoals 
bijvoorbeeld pijnklachten of slaapproblemen.

Er is al heel wat gezegd en geschreven over de zin en onzin van burn-out. In onze organisatie merken we in elk geval dat 
medewerkers zich meer en meer zorgen beginnen maken over de belasting die ze ervaren in hun job. We staan daarom 
graag even stil bij de gevolgen van ongezonde werkdruk en burn-out en wat je ertegen kunt doen, bij jezelf en bij je 
collega’s.

Herken de signalen van een burn-out
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Wat kun je zelf doen?
Onderzoek toont aan dat onze veerkracht voor een groot stuk 
maakbaar is. Dat wil zeggen dat je aan de slag kunt gaan om jezelf 
weerbaarder te maken tegen stress en werkdruk. 

1. Ken jezelf. De eerste stap is te weten komen hoe je batterij 
leegloopt en hoe je die weer oplaadt. Dat is voor iedereen anders. 
Wat zijn je ‘energiegevers’ en ‘energievreters’?  
Zijn die in evenwicht?

2. Zorg voor je lichaam. Onthoud drie kernwoorden: voeding, 
beweging, slaap. 

 Heb je het gevoel dat voldoende beweging moeilijk te verzoenen is 
met je job? Neem dan eens een kijkje op pagina 2.

3. Versterk je geest. Veerkrachtig denken stimuleer je door jezelf te 
trainen in een positieve ingesteldheid. Je kunt jezelf ook aanleren 
om gedachten en gevoelens los te laten. Houd je geest flexibel 
door regelmatig iets te doen wat (net) buiten je comfortzone ligt.

4. Reken op je omgeving. Durf hulp te vragen. Omring je met mensen 
die goed voor je zijn. Toon je waardering en appreciatie voor 
anderen. Wees assertief en op een respectvolle manier open en 
duidelijk over je behoeften en wensen. 

5. Weet wat je wezenlijk belangrijk vindt. Je waarden geven je leven 
richting en maken dat je grip krijgt op wat echt belangrijk is. 

Heb je nood aan concrete tips om hiermee aan de slag te gaan?  
Schrijf je dan in voor de infosessie en coachingsessies rond de 
preventie van burn-out. Je kunt ook altijd terecht bij Personeelspunt.

Op www.fitinjehoofd.be vind je heel wat tips en oefeningen.

Herken de signalen van een burn-out

Wat kun je voor anderen doen?

Ken je iemand in je omgeving die lijdt onder 
chronische stress of burn-out? 
• Neem je collega serieus. Psychische klachten zijn misschien 

niet zo zichtbaar als een gebroken been, maar kunnen even 
verlammend werken. 

• Informeer je over de symptomen die je kunt verwachten. Dat kan 
je helpen om sommige gedragingen (prestatieproblemen, irritatie, 
cynisme …) toe te schrijven aan de toestand van je collega en niet 
aan zijn of haar aard. 

• Hoe goedbedoeld ook, probeer je collega geen oplossingen op 
te dringen. Wat jou energie geeft, werkt niet noodzakelijk voor 
iemand anders. 

• We zijn ingesteld op ‘begripvol’ reageren, maar soms heeft dat 
een averechts effect. Door te beweren dat je weet hoe iemand 
anders zich voelt, riskeer je diens klachten te minimaliseren. Het is 
helemaal oké dat je je soms niet kunt voorstellen hoe iemand zich 
voelt, en dat mag je ook benoemen. 

• Medewerkers zien vaak zelf moeilijk onder ogen dat ze chronisch 
overbelast zijn of kampen met burn-out. Het heeft weinig zin om 
je mening op te dringen, maar durf je collega een spiegel voor 
te houden over de veranderingen die je opmerkt in zijn of haar 
gedrag.  

• Bied waar dat kan hulp en een luisterend oor. Wacht niet tot je 
collega hulp vraagt. 

• Als je je zorgen maakt over een collega, kun je dat aankaarten bij 
je leidinggevende of Personeelspunt.
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In de krant
Kristel Grootjans: We willen Turnhout in de ruime regio positief in de kijker zetten. 
Ze mogen tot ver buiten de stadsgrenzen weten hoe straf onze stad is. We hebben 
daarom gekozen voor een advertentiecampagne in twee grote kranten: Gazet van 
Antwerpen, omdat die in de streek populair is, gecombineerd met Het Nieuwsblad 
omdat die geografisch het grootste bereik heeft. 

Beide kranten hebben samen een oplage van bijna 159 000 exemplaren. We laten 
paginagrote advertenties drukken in twee golven, telkens vier zaterdagen na 
elkaar. Ga dus zeker een krant kopen op 27 mei, dat is je eerste kans. De tweede 
reeks verschijnt in oktober.

We houden allemaal van Turnhout, en niemand weet beter dan de stadsmedewerkers hoe hard er hier wordt gewerkt 
aan een aangename en warme stad. Niet alleen mogen we daar allemaal trots op zijn, het wordt ook hoog tijd dat we 
Turnhout als zodanig op de kaart zetten. Dat vonden ze bij Communicatie ook, en het resultaat daarvan zie je binnenkort in 
de krant en in het straatbeeld.  

Reclame voor Turnhout
Communicatie lanceert advertentiecampagne

Kristel en Hans zorgen voor de 
inhoudelijke en de creatieve 

kant van de campagne.
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Ambassadeurs voor Turnhout
Voor de campagne worden verschillende 
ambassadeurs in beeld gebracht, enkele 
bekende Turnhoutenaren die het helemaal 
zien zitten om met Turnhout geassocieerd te 
worden en die ‘hun’ stad graag promoten. De 
vormgevers van Communicatie bedachten 
het opzet van de advertenties: sobere zwart-
witfotografie, elke keer een puur beeld met 
een quote van de ambassadeur die zijn of 
haar band met de stad in een enkele zin vat.

Kristel: Dat we die ambassadeurs 
hebben gevonden, is een mooi staaltje 
van samenwerking tussen verschillende 
stadsdiensten. Heel wat medewerkers 
hebben hun relaties aangesproken, zodat 
we een mix hebben van mensen uit allerlei 
sectoren en disciplines. En dat verhaal is 
nog niet ten einde, we leggen nog altijd 
contacten.

De eerste fotoshoots zijn ondertussen achter 
de rug. Heel bijzonder, want je krijgt een inkijk 
in het leven van die mensen. Guido Belcanto 
ontving ons bij hem thuis. Behalve de 
kroegen, en zijn eerste publieke optredens, 
herinnert hij zich van Turnhout vooral dat hij 
er veel liefjes heeft gehad. Mooi om op te 
rakelen, maar in zijn quote kiezen we toch 
voor zijn muziek!

Andere acties
Kristel: Je zult de ambassadeurs niet alleen 
tegenkomen in de kranten, maar ook op 
posters in het straatbeeld en bij lokale 
handelaars: zo laten we zien dat Turnhout 
de moeite waard is.  We laten zelfs bussen 
regionaal rondrijden met die boodschap op 
de achterruit. En een Facebookactie doen we 
ook, daarmee kunnen we nog eens een ruim 
en gevarieerd publiek bereiken.

Fier label voor de 
Turnhoutenaar
Kristel: Een ander element in de campagne 
is het label. We wilden iets creëren voor de 
Turnhoutse burgers waarin ze zich kunnen 
herkennen en waar ze fier op zijn, maar 
vooral ook iets wat ze zelf willen uitdragen. 
Zo zijn we op ‘Bink’ gekomen, een bijnaam 
waarvan we gemerkt hebben dat veel 
stadsgenoten ermee uitpakken alsof het een 
echte geuzennaam is. 

De creatieve collega’s van Communicatie 
maakten er niet alleen een woordbeeld van, 
ze verzonnen ineens ook een slagzin om het 
nóg sterker te maken: Bink en ‘k zen er friejet 
oep. De stadsmedewerkers krijgen alvast 
een button om zich als ware bink te laten 
kennen, in de zomer gaan we die buttons ook 
uitdelen op grote evenementen, denk aan 
de Stadsparkfeesten, Binkies Kinderfestival 
en de Straatartiesten op de Grote Markt. We 
hebben ook nog andere plannen met ons 
Bink-label, maar daar komen we later nog op 
terug!

Wie is al ambassadeur  
voor Turnhout?

• Guido Belcanto
 Vlaams (kleinkunst)zanger
• Marjanne Moonen
 Chef van Amu, een van de drie Kempense restaurants in de Bib Gourmand, 

geselecteerd voor ‘Jong Keukengeweld’
• Raf Van Puymbroeck 
 Mister Gay Belgium 2016 en Mister Gay Europe 2016, dansleraar bij Jaybees en 

sportleraar Thomas More Hogeschool
• Hans Op de Beeck
 Visueel kunstenaar met grote internationale reputatie 
• DJ Coone
 Hardstyle dj met internationale carrière
• Koen De Bouw
 Acteur
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Goed informatiebeheer 
= je dossiers regelmatig 
selecteren op basis van het 
informatiebeheersplan van je 
dienst
Houd je werkplek overzichtelijk door 
regelmatig je afgesloten dossiers te 
archiveren of te vernietigen. Maar hoe weet 
je wat weg mag en wat zeker nog bewaard 
moet blijven? Dat is vastgelegd in het 
informatiebeheersplan van je dienst.

Informatiebeheersplan
Als overheid is Stad Turnhout, en dus ook 
jouw dienst, gebonden aan wettelijke 
bepalingen rond informatiebeheer. Zo moet 

het stadsbestuur zich ook op lange termijn 
kunnen verantwoorden voor genomen 
beslissingen en uitgevoerde projecten. 
Bovendien beschikt elke burger over een 
recht van inzage in de documenten van de 
Stad.

Het komt er dus op neer dat je niet zelf zomaar 
mag beslissen of een bepaald dossier in de 
prullenbak mag. Die beslissing wordt per 
type dossier vastgelegd door het Rijksarchief. 
Daarbij maakt het geen verschil of informatie 
digitaal is of op papier staat.

Om je het leven makkelijk te maken, heeft het 
Archief de richtlijnen per dienst opgenomen 
in een informatiebeheersplan. Dat bevat 
de namen van de soorten dossiers en 

documenten, de periode dat ze moeten 
bewaard blijven op je dienst en de bepaling 
‘overdragen aan het Stadsarchief’ of 
‘vernietigen’. Het plan bevat ook bijkomende 
informatie, bijvoorbeeld of een dossier 
privacygevoelig is of niet.

Je kunt het informatiebeheersplan van je 
dienst aanvragen bij het Archief. Vind je 
een dossiertype niet terug, verwittig dan het 
Archief zodat het plan kan aangevuld worden. 
Houd je een dossier toch liever langer bij? 
Ook dat kan aangepast worden in het plan.

Overdragen
Overdragen betekent dat de dossiers 
permanent zullen bewaard blijven in het 
Stadsarchief. Papieren dossiers breng je over 

Onoverzichtelijke netwerkschijven? Een puinhoop op je bureau? Doe er iets aan! Het Stadsarchief helpt je op weg.

Lenteschoonmaak
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in genummerde archiefdozen en met een 
beknopte inhoudslijst. Digitale documenten 
plaats je samen met hun bovenliggende 
mappen op de netwerkschijf van het Archief. 
Na de overdracht kun je de dossiers altijd 
terug opvragen. Je kunt dan niets meer 
toevoegen of wijzigen. Het Archief zorgt ook 
voor de aanvragen voor raadpleging door 
externen.

Vernietigen
Een groot aantal dossiers mag na een 
vastgelegd aantal jaren vernietigd worden. 
Let er daarbij op dat je papieren documenten 
niet in de gewone papiermand gooit. Gebruik 
de afgesloten archiefcontainers. Op die 
manier ben je zeker dat de documenten 
daadwerkelijk vernietigd worden. 

Schoonmaak spoorweg
Op dinsdag 4 april profiteerden de diensten Groen en Reiniging samen met  

artikel 60-medewerkers van het feit dat er op de Steenweg op Gierle aan het spoor werd 

gewerkt en dat er geen treinverkeer mogelijk was. Zij hielden een grote schoonmaak in de 

meest letterlijke zin: tussen de Steenweg op Gierle en de Merodelei  ruimden ze zwerfvuil en 

sluikstorten op, deden ze snoeiwerk en verwijderden ze onkruid en opgeschoten groen.  

Bijna vijf ton groenafval en één ton zwerfvuil werden naderhand afgevoerd. 

Als we dan toch alle winterballast de 
deur uitgooien, is het ook weer het 
geschikte moment om je mailbox aan 
een lenteschoonmaak te onderwerpen. 

Hoe je dat het beste aanpakt, lees je op 
Nipt.net. Overbodige mails en dubbele 
exemplaren mag je zonder schroom 
verzamelen onder de deletetoets, alles 
wat bewaard moet worden, klasseer 
je op een correcte manier op een 
netwerkschijf.

Geef aan het Archief door welke documenten 
je hebt vernietigd en voor welke jaren.

Documentatie valt niet onder de bepalingen 
van het informatiebeheersplan en mag je op 
elk moment vernietigen. Onder documentatie 
verstaan we documenten die je louter ter 
informatie hebt ontvangen of verzameld: 
bijvoorbeeld een beleidsplan van een andere 
gemeente, een handleiding, een nieuwsbrief 
van een bepaalde organisatie. Ook prints 
en fotokopieën worden beschouwd als 
documentatie.

Meer info 
https://intranet.turnhout.be/documentbeheer
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In 2019 bestaat het Nationaal Museum van de Speelkaart vijftig jaar en dat zal iedereen geweten hebben. Het museum 
neemt een ruime aanloop en start nu al met een reeks grote evenementen om de speelkaart te promoten bij jong en 
oud. Het is nu eenmaal een product dat Turnhout uniek maakt! 

The Industrial Revolution
Oliver Alex heeft de primeur. De 
geluidskunstenaar palmt op zaterdag 24 
juni het Speelkaartenmuseum in met zijn 
Industrial Revolution. In de audiovisuele 
show brengt bij zowel livemuziek als een vj-
performance. Hij bouwt een virtuele machine 
op basis van beeld- en geluidsopnames 
van machines uit de periode 1850-1970. Zo 
wil hij de puurste vorm van techno maken: 
machinale percussie. Je hoeft echt geen fan 
te zijn van elektronische muziek om ervan te 
genieten. Zijn act bevat bovendien beeld- en 
geluidsmateriaal van het machinepark in het 
Speelkaartenmuseum. 

The Whispering Room
In oktober mag je je aan een casinoavond met 
een clandestien trekje verwachten. Spreek 
met je collega’s af om samen in het museum 
een avondje te komen gokken, in stijl! Info 
over het thema krijg je later nog, maar 
van een vintagesfeer en een mooi staaltje 
entertainment kun je nu al zeker zijn. 

Hartentroef (of koekenbak)
Het museum denkt ook aan de 
alleenstaanden. In de kerstperiode wordt de 
ontmoetingsavond Hartentroef (of koekenbak) 
georganiseerd, een evenement gericht op 
singles. Dat speelkaarten er de rode draad 
vormen, zal geen verrassing zijn. 

Een pokerface opzetten of je joker inzetten: 
het is allemaal mogelijk. De koppels onder ons 
mogen het nu al jammer vinden dat ze niet 
welkom zijn!

Uitkijkend naar het grote jubileumjaar 
verklappen we alvast dat in 2019 het 
Wereldkampioenschap Kleurenwiezen in 
Turnhout zal plaatsvinden. Maar houd dát nog 
even stil!

Nieuwe museumzalen
Om op de hoogte te blijven van alle 
activiteiten, houd je het beste de website van 
het Speelkaartenmuseum in het oog. Sinds 
14 februari is de vaste opstelling overigens 

Play your cards right!
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Welkom
Elien Zegers  
vervangt sinds half 
februari een afwezige 
beleidsadviseur bij 
Preventie. Elien is 
tewerkgesteld bij het 
CGG Kempen – De 
Meander.

nIPt13

Evelyne Willems 
versterkt sedert half 
maart het team van 
de jeugdanimatoren. 

Nieuwe job

uitgebreid met twee nieuwe zalen: Harten 5 en de 
Zaal van de Toekomst.  Filip Cremers, conservator 
van het museum, nodigt ons uit voor een ideale 
(gezins)uitstap in eigen streek.

Filip: Harten 5 is een ambitie van een paar jaar 
geleden. We merkten dat bezoekers geïnformeerd 
willen worden over het ontstaan, de geschiedenis 
en de evolutie van de speelkaart. De permanente 
expo is ingedeeld in vijf thema’s waarmee 
we de belangrijkste vragen beantwoorden. 
De tentoongestelde objecten zijn grotendeels 
reproducties. De originele stukken bewaren we 
veiligheidshalve in het depot. De guillotine vormt 
daarop een uitzondering.

De Zaal van de Toekomst heeft een heel andere 
invulling en sfeer. De interactieve opstelling is 
een realisatie van Cartamundi en geeft een beeld 
van de speelkaart in het heden en de toekomst. 
Bezoekers worden er uitgedaagd om een digitaal 
kaartspel, een quiz of een geheugenspel te spelen. 
Het museum heeft ook kostuums laten maken: een 
dame, een heer en een joker.  Bezoekers kunnen 
zichzelf in een speelkaartenfiguur verkleden. En 
hoe meer ze hun foto’s delen via sociale media, hoe 
liever wij het hebben!

Met deze nieuwe zalen zijn de grote ontbrekende 
stukken van de puzzel ingevuld. Er zijn nog wel 
een aantal ambities die we willen verwezenlijken, 
een museumcafé bijvoorbeeld. Bezoekers van 
ons museum verwachten dat nu eenmaal. En 
we kunnen de ruimte dan ook gebruiken voor 
activiteiten.

Collega’s van andere musea staan vaak 
versteld van onze deskundigheid, en onze 
vernieuwende werking in tijden van besparingen. 
Alle medewerkers die geholpen hebben aan de 
realisatie van deze nieuwe tentoonstellingen, maar 
ook aan alle voorgaande, hebben dat met hart en 
ziel gedaan.

Tip: Wist je dat medewerkers van Stad Turnhout het 
Museum van de Speelkaart, het Taxandria- en het 
Begijnhofmuseum gratis kunnen bezoeken?

Hilde Mertens kwam een aantal maanden 
geleden van het ICT-team van het OCMW 
naar de Stad. Zij ging halftijds aan de slag 
bij het Peuterspeelpunt (Gelijke Kansen). 
Halftijds deed ze projecten bij P&O. Dit 
laatste stopt. Hilde versterkt sinds 1 maart 
halftijds het team Cultuurcoördinatie (lees 
ook pagina 4).

Leen Dockx nam 
al een hele tijd de 
functie consulent 
preventie waar.  Op 1 
april heeft ze definitief 
de overstap gemaakt. 
Leen was gemeen-
schapswacht.

Marc Wouters is vanaf 
1 april de nieuwe 
bode. Hij vervangt 
Paul Gorris die met 
pensioen ging. Marc 
was medewerker bij 
Huisvesting (lees ook 
pagina 5).

Op 20 februari  
startte Rob Fonteyn 
als tijdelijk consulent 
sport.

Eva Sueren en Sien Slegers zijn sinds  
1 februari aan de slag als jeugdanimator.

Even op een  
andere stoel

Sinds 1 maart neemt 
Stan Van Hees tijdelijk 
de functie manager 
beleving op. Hij zal deze 
functie waarnemen tot 
de selectieprocedure 
afgerond is en er een 
nieuwe manager is 
aangesteld.

Alien Verdick, 
jeugdanimator, neemt 
sedert 13 maart 
tijdelijk de functie 
jeugdconsulent waar.

Als beleidsadviseur 
jeugd wordt Stan 
tijdelijk vervangen 
door Thomas 
Peeters. Thomas is 
jeugdconsulent.
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Een paar jaar geleden mocht je als stadsmedewerker verbeterideeën indienen. Katrien Abrams (Gelijke Kansen) dacht direct 
aan de onthaalruimte van het Stadskantoor: die kon kindvriendelijker. Ze had al vaak medelijden gehad met wachtende, en 
vaak zeurende, kinderen. Op een drukke maandagavond was ze zelfs al eens gestruikeld over een ongelukkig kind. En nu was 
er ruimte, tijd en geld. 

Caroline Van den Eynde (Jeugd) hielp haar 
om kinderen te bevragen. Mathijs (11) dacht 
aan een reuzegroot schilderij, Ioana (8) 
wilde prinsessenboeken lezen, Jaimie (13) 
hoopte op spelconsoles , Jitske (7) wilde 
een treinspoorbaan en Zeyad (9) vond een 
pot met snoep of een automaat het meest 
kindvriendelijke plan.  

Er waren ook andere dromen: kijkgaten in 
de balie (Juul, 6), een springkasteel (Arno, 7), 
een muzikale trap (Akhmad, 7), 
een danspodium (Arya, 5), een massagestoel 
(Sara, 10), een bak om groenten en bloemen 
te planten (Rhune, 9) of een doolhof op de 
vloer (Vibe, 12).

Vervolgens liet Katrien zich omringen door 
mensen met expertise: Katrijn Driesen (Facility 
Management - FM) gaf bouwkundig advies 
over de inrichting, Nancy Verbruggen (FM) 
tekende een grondplan,  Nathalie Vermeulen 
en de onthaalmedewerkers (Burgerzaken) 
deelden hun praktijkervaringen, Jos Sels 
(FM) contacteerde de bouwsmid en maakte 
de kastjes bij de loketten speelklaar, 
Azizza Meziane (Peuterspeelpunten) vond 
duurzaam speelgoed, Tom Lemmens en 
de poetsploeg (FM) gaven een ‘ja’, Line 
Van Rossum (Bibliotheek) selecteerde 
toffe kinderboeken,  Simon (stagiair 
Communicatie) tekende een zoekplaat met 
speelkaarten en een hert, Caroline Van 
den Eynde (Jeugd) zorgde voor de stem 

van de kinderen, zoals dat hoort in onze 
‘Kindvriendelijke stad’.  Katrien was de lijm 
tussen dit alles, en testte bovenal ook de 
knikkerbaan uit. De vergaderingen waren 
heel bijzonder - noem ze gerust speels. Heel 
iets anders dan de gebruikelijke ernst!

Aan de balies bij Burgerzaken, 
Vreemdelingen, Huisvesting en Gelijke 
Kansen worden de spelelementen nu een 
voor een opgebouwd. Je ziet de speelruimte 
langzaam maar zeker groeien. De materialen 
zijn duurzaam en kidsproof. In een latere 
fase willen Katrien & co nog meer dromen 
realiseren. Maar voor nu: laat maar komen, 
die reispaspoorten, verbouwingspapieren, 
gezinsdossiers, studietoelagen en kids-ID’s !

Kindvriendelijk onthaal
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1. We integreren het netwerk van het OCMW in het 

stedelijke netwerk

Het gelijktrekken van de netwerkinfrastuctuur is een 

van de basisvoorwaarden om naar een gezamenlij-

ke werking te gaan. Nu leggen we vaak nog brug-

getjes tussen beide netwerken, maar uiteindelijk is 

het de bedoeling om van het OCMW-netwerk een 

geïntegreerd onderdeel te maken van het stedelijke 

netwerk. 

Stad en OCMW krijgen dan ook dezelfde apparatuur 

en gemeenschappelijke onderhoudscontracten. In 

een beginfase zal dat geleidelijk en logisch gebeu-

ren: als materialen moeten worden vervangen, zal er 

al rekening worden gehouden met een gezamenlijke 

standaard. In de laatste fase worden alle toestellen 

met elkaar verbonden tot één groot netwerk. 

Computers, digitale applicaties, internet: de meeste collega’s krijgen ermee te maken, een groot 

deel van hen is er zelfs dagelijks van afhankelijk. Een belangrijke stap in het samenbrengen van twee 

organisaties, is dan ook om ze op het gebied van ICT op elkaar af te stemmen. Jan Van Sant en Jan 

Van Rompuy werken als projectverantwoordelijken samen aan vier basisprojecten om de overgang 

naar één organisatie voor te bereiden.

Met die projecten leggen we ook de basis om gezamenlijk verder te bouwen aan goede ICT-

voorzieningen voor alle medewerkers.

Vaak worden de nodige stappen ‘op de achtergrond’ gezet, en dus zullen veel acties onopgemerkt 

blijven. Tenminste, tijdens het proces. Na afloop zul je merken dat het gebruiksgemak van je digitale 

omgeving verbeterd is.

ICT maakt samenwerken mogelijk
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timing:
De voorbereidingen voor de integratie zijn al gestart, 
het project wordt afgerond in het eerste kwartaal 
van 2018.

2. We stappen over naar één firewall met een 

gezamenlijke internettoegang

Op dit moment wordt de toegang tot het internet bij 

Stad en OCMW op verschillende manieren mogelijk 

gemaakt. Een belangrijk onderdeel van de bescher-

ming van zo’n toegang, is een firewall. Vandaag 

hebben we nog twee verschillende firewalls die alle-

bei moeten worden onderhouden en die op elkaar 

moeten worden afgestemd. Door naar één firewall te 

gaan, wordt het onderhoud eenvoudiger en zal de 

toegang tot het internet beter zijn. 

Op korte termijn kan er winst worden gerealiseerd 

door het OCMW gebruik te laten maken van de 

internettoegang van de Stad. Daarbij houden we 

rekening met het feit dat de huidige externe toegan-

gen via andere oplossingen zullen verlopen.

timing:
Ook voor dit project is het einde voorzien in het 
eerste kwartaal van 2018.

3. We gaan hetzelfde mailplatform gebruiken

Terwijl de andere projecten nauwelijks zichtbaar zul-

len zijn, zal de positieve impact van één mailplatform 

onmiddellijk duidelijk worden. Nu ondervinden mede-

werkers soms problemen: mails tussen Stad en OCMW 

komen al eens in een spamfilter terecht, agenda’s 

zijn niet wederzijds toegankelijk, vergaderlokalen re-

serveren is bij elkaar niet mogelijk.  Migreren naar één 

mailplatform lost al die problemen op en maakt de 

integratie tussen beide organisaties heel tastbaar.

timing:

Wordt gerealiseerd in het eerste kwartaal van 2018.

4. We krijgen één gezamenlijk Active Directory 

Domein (AD)

 In de Active Directory kunnen de ICT-collega’s alle 

gebruikers, computers, rechten en instellingen van 

het bedrijfsnetwerk beheren. Als je met je persoonlijke 

profiel inlogt op je computer, wordt er bijvoorbeeld 

gebruikt gemaakt van de AD. Zolang we er twee 

hebben, betekent dat dubbel werk en twee keer zo-

veel kans op fouten. In een eerste fase klaren we uit 

hoe beide AD’s kunnen worden samengebracht, in 

de tweede fase voeren we de eigenlijke migratie uit 

zodat er nog maar één gemeenschappelijk domein 

overblijft.

timing:
De start van het project is gepland in 2018.

Deze ambitieuze projecten kunnen we onmogelijk 
zonder extra hulp realiseren. Daarom hebben we 
beslist om de groep van ICT-collega’s te versterken 
met twee extra medewerkers. Tegelijkertijd worden er 
twee vervangingen gerealiseerd, zodat er binnenkort 

vier nieuwe gezichten zullen zijn bij ICT. 
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Filip bij het OCMW 

De raakvlakken tussen Stad en OCMW worden al-

maar groter. Soms wordt een nieuwe samenwerking 

bijna ongemerkt ingevoerd. Een voorbeeld daarvan 

is e-Besluit: sinds kort gebruiken we allemaal hetzelfde 

digitale platform om beslissingen voor te bereiden en 

verslagen te maken in exact dezelfde lay-out. Zicht-

baarder, zij het in beperkte kring, is het samensmelten 

van VLAM en LeiM: voortaan overleggen alle leiding-

gevenden samen. En dan zijn er vernieuwingen die 

iedereen opvallen. Het duidelijkste voorbeeld van de 

laatste tijd: één secretaris voor alle diensten. Bij de 

Stad kennen ze Filip al jaren, maar de OCMW-col-

lega’s kregen een nieuwe baas. De ideale manier 

om elkaar snel te leren kennen? De nieuwkomer een 

hele dag lang onderdompelen in alle facetten van 

de werking.

Een massa informatie en veel nieuwe contacten  

nam Filip mee. En selfies waarop hij zichzelf portret-

teerde met al zijn nieuwe kennissen:  

om de nieuwe gezichten niet te vergeten.

In de loop van de dag kwamen  

alle OCMW-thema’s en -teams aan bod.

• welzijnsonthaal 

• toekenning leefloon & verdere 

hulpverlening

• wonen (doorgangswoningen, energie, 

lokaal opvanginitiatief)

• zoeken naar werk & activering

• budgetbeheer & budgetbegeleiding

• Studio K, kansenatelier voor  

opvoedingsondersteuning, vorming  

en projectwerking

Een dag op stap met de 
collega’s van het OCMW was 
niet alleen leerrijk, het was ook 
erg warm. De gedrevenheid en 
het engagement van de mensen 
straalt eraf en past binnen de 
filosofie van het nieuwe lokale 
bestuur. Ik kijk al uit naar 
de steeds verder groeiende 
samenwerkingen met de 
collega’s van de stad.

 Filip Buijs, secretaris
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We hadden een toffe ontmoeting met onze nieu-

we secretaris. Hij luisterde met veel belangstelling 

naar de voorstelling van onze werking. Om de 

kennismaking af te sluiten, maakte hij een selfie 

met ons zodat hij zich zou blijven herinneren wie 

we zijn. Hopelijk lukt dat snel ook zonder die foto!

 

Anne Van Bouwel,  

coördinator vrijwilligerswerk sociale zaken

Filip kwam de sociale dienst van het OCMW ver-

kennen aan de hand van een casus. Hij meldde 

zich aan als een vriend van ‘persoon A’ voor 

wie hij wilde weten welke hulp ons OCMW kon 

bieden. Met hetzelfde verhaal ging hij ook langs 

bij de experts schuldhulp. We legden hem uit 

wat het traject zou kunnen zijn dat zijn vriend zou 

kunnen doorlopen.

Filip stelde heel gerichte vragen en was oprecht 

geïnteresseerd in wat er allemaal bij hulpverle-

ning komt kijken. Het was fijn om onze secretaris 

op deze manier te ontmoeten.

 

Ils Vanhuyck, maatschappelijk werker
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Poetsploeg wordt eengemaakt

De poetsploeg van de Stad verwelkomt de collega’s 

van het OCMW-gebouw in de Albert Van Dyckstraat. 

Rond de tijd dat je dit artikel leest, is de overgang 

een feit. Voorlopig blijven de ‘nieuwe’ teamgenoten 

gewoon de taken uitvoeren die ze al deden. Dat 

geeft iedereen de kans om elkaar en elkaars manier 

van werken beter te leren kennen. Bovendien heeft 

deze kleine ploeg nóg een vernieuwing in het 

verschiet: zij tellen af naar de opening van de nieuwe 

welzijnscampus in de Stationstraat. 

Op langere termijn is het de bedoeling dat de 

werkwijze van alle poetsmedewerkers hetzelfde 

wordt, en dat ze ook allemaal met dezelfde 

materialen en producten gaan werken. Bestaande 

voorraden worden eerst opgebruikt, we verspillen 

niets, maar uiteindelijk wordt alles aangekocht bij één 

leverancier op basis van een gemeenschappelijk 

bestek. We zetten zo belangrijke stappen naar een 

volledige integratie, zodat we uiteindelijk kunnen 

werken met één grote ploeg van 41 complementaire 

schoonmaakkrachten.

Technische Dienst wordt versterkt

De gezamenlijke Technische Dienst van Stad en 

OCMW heeft een verbetertraject achter de rug. Ter 

voorbereiding waren er interviews en meeloopsessies 

met meer dan 40 werknemers. Interne klanten 

werden bevraagd over hun ervaringen met de 

dienst.

De aanbevelingen van het traject zijn klaar om in 

juni te worden voorgelegd aan de gemeenteraad. 

Na goedkeuring kan in het najaar gestart worden 

Nieuw in de organisatie(s)
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met het uitrollen van de nieuwe structuur. Die 

moet worden gekenmerkt door transparantie, een 

duidelijke aansturing en een correcte inschaling van 

de medewerkers.

Binnen de ondersteunende diensten van Stad 

en OCMW wordt een opsplitsing gemaakt tussen 

de Technische Dienst enerzijds en diensten van 

Personeel & Organisatie anderzijds. De benamingen 

zijn nog voorlopig. Voor beide pijlers gaan we in 

september op zoek naar een manager.

Nieuwe managers

Ben Croon wordt onze manager Beleving. Vandaag 

werkt hij nog als cultuurfunctionaris-directeur in 

Beveren. Wanneer hij in Turnhout start, moet nog 

verder met hem afgesproken worden, maar wellicht 

wordt het 1 juli of 1 augustus. Ondertussen blijft Stan 

Van Hees als tijdelijke clustermanager op post.

De functie van manager Welzijn wordt vacant 

verklaard. Om de periode tussen het vertrek van 

Jeroen Peeters en de aanstelling van een nieuwe 

collega te overbruggen, is er een interne oplossing 

uitgewerkt. Bob Raets zal tijdelijk, naast zijn functie 

van diensthoofd Preventie, de rol van manager 

vervullen.

De poetsploeg van de Albert Van Dyckstraat: Rasha Amer, Radia Beloufa, Gerda Vervoort en Greet Janssens.
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Vorig jaar won een gemengde ploeg van Jeugd, 

Cultuur en Sport. Wie neemt dit jaar de plaats van 

Thomas Peeters (Jeugd) in op het hoogste scha-

vot? 

Naar deFoorFit&Fun

9 juni 2017

Dit jaar ga je voor de flosj of is’t van keske schiet. Ons 
beproefde spelconcept wordt weer gevuld met ori-
ginele, nooit eerder geziene proeven. Of je nu altijd 
al verzot was op de perdjesmeulen of van kleins af 
aan vooral rondhing bij de botsotto’s: de proeven zijn 
voor ieder wat wils!  

Het team dat de kleurrijke wereld van de kermis he-
lemaal tot leven kan brengen, wint de prijs voor ‘best 
verklede team’.

Klaar voor wat nostalgie? We wensen jou en je team 
veel plezier op onze Fit & Funkermis. Succes!

Programma

13 uur 
• omkleden in de sporthal 
• ploegverantwoordelijken halen alle informatie op 

bij de organisatoren

13.10 uur 
• alle teams verzamelen in de rozentuin (achterkant 

sporthal) 
• openingswoord

13.20 - 16.30 uur 
• Fit en Funproeven

16.30 uur 
• douchen + omkleden in sporthal Stadspark

16.50 uur 
• prijsuitreiking in de sporthal 

17.30 uur 
• verzamelen in De Korporaal (Europeion, Campus 

Blairon)
• barbecue om 18.15 uur
• start avondfeest om 20.30 uur

Info 
Personeelspunt , 014 44 33 81, personeelspunt@turnhout.be 

Op vrijdag 9 juni 2017 vindt de veertiende editie 

van de Fit en Fundag plaats. Dit jaar wordt 

Turnhout al in juni een paradijs voor kermisvogels 

en foorapen, want we gaan met z’n allen …

Naar de foor


